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Referat bestyrelsesmøde 1. april 2025 
 

Til stede: Camilla Jellesmark (Formand), Julie Bjerg Hynne (Kasser)  Malene Frøsig Bach, Gitte 
Hellerup Larsen, Mette Augustesen, Mette Als Horn, Katrine Mohr, Signe Kongebro, Dea 
Lindboe Petersen 
Personale:  
 
Dagsorden:  

 
Elevskole (Bianca): Behandles ikke på dette møde, da Bianca ikke deltager 
 
Stald: 

• Personale (estimeret til 5x fuldtid):  
Bruger mere tid til oplæring, så det ikke går for stærkt. STOP & TÆNK 
Er begyndt at få en rytme i hverdagen. 
Personalet har fx faste folde, så de lærer hestene bedre at kende.  
Der er OBS på hestevelfærd. 
 

• Mugning hver 14 dag (evaluering): 
Personalet har den sidste tid muget hver uge. 
Der ser også meget pænere ud  
 

Piller: 

• Man kan max opspare 8 poser piller. 
Der laves et skilt i container 
 

Porte: 

• Port/barriere i det lille ridehus. Låger som i det store ridehus.  
 

Økonomi/Julie: 

• Opfølgning fra GF 
Peter fundet difference på 30.000 kr. 

• Ønske om at regnskabskonti skal være mere tydelige. Revisor slår regnskabskontier 
sammen, hvilket gør at regnskab ikke altid er gennemskueligt. 

• God økonomi med udgangen af februar, hvilket skyldes at der har været mange indtægter 
(Aktivitetstilskud, tilskud til elevheste fra kommunen (300.000 kr), medlemskontingent, 
tilmelding til ridelejr) 

• Indtægter (Elevskole): 
Økonomien ser bedre ud. Indtægt større i februar end i januar. Det går den rigtige vej. 
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Elevskole: 

• Der sker meget omkring setup i øjeblikket. 

• Prøvetimer er sløjfet, man tilmelder sig for en måned. 

• Problemer med Zakobo når der skiftes hold 

• Prøver at få et overblik over ventelister 

• Svært ved at få fyldt hold med små pony letøvet/øvet 

• Blander småponyer og storponyer, da nogle børn hurtigt blive for store til at ride 
småponyer. 

• Frustreret forældre som mangler svar på sendte mails. Der arbejdes på problemet. 

• Bedre information til forældrene – afholde ”forældre” møde 
 
Opfølgning fra GF: 

• Punkter fra GF, som bestyrelsen skal arbejde videre med. 
Retningslinjer for venteliste til opstaldning/box (Bestyrelse/arbejdsgruppe) 
Trailerparkering – er det muligt at finde flere pladser (Bestyrelsen/arbejdsgruppe) 
Dif rangeret priser på boxleje (box størrelse (hest/pony) - Strøelse (piller/halm)- wrap/hø – 
foder mængde (max volumen/ad libitum) 
Pris for ekstra wrap/hø – betale pr kg. 
 

Hensigtserklæring om det gode bestyrelsessamarbejde: 
”De 6 bud” 

• Vi respekterer og lytter til hinandens forskellige synspunkter – alle høres og alles 
perspektiver vejer lige meget 

• Vi søger demokratisk enighed ved at belyse sagerne fra forskellige vinkler 
• Vi lover at ”elske ideen et øjeblik” og lader os ikke styre af ”plejer” og bureaukrati 
• Vi varetager medlemmernes interesser og forholder os nysgerrigt til, hvad medlemmerne 

mener og udtrykker behov for 
• Vi har alle mulighed for – og pligt til – at løfte ting op på bestyrelsesagendaen som ”fylder” 

hos os/medlemmerne 
• Vi har høj integritet og holder bestyrelsessnakke indenfor bestyrelsens fire vægge 

 
Forsikringer: 

• Gennemgang af klubbens forsikringer. 
Der tages kontakt til andre forsikringsselskaber. 
 
Indkøb/Salg: 

• Rød traktor samt tankvogn og græsslåmaskine sælges (bruges ikke) 
 
Kommunen: 

• Anlægs udvalg (BAL – Brian Brinkmann): Grøn energi 

• Kommunen (Kultur og fritidsudvalg) kommer på besøg 12/5 -25 
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• Møde ang. Driftsaftale planlagt til 19/5-25 kl. 14-16 
Kommunen lægger vægt på elevskolen ikke pensionærer.  
Planlægning af mødet – grøn energi. På sigt skal vi måske selv betale for strøm og vand. 
 

DRF: 

• Repræsentantskabsmøde 12. april 2025: 
BAL deltager med 3 repræsentanter 

• Kandidater meldt ud. Formand + 3 bestyrelsesmedlemmer + suppleant skal vælges. 
 

Spejl: Opsætning af spejl i det lille ridehus  

• Spejl sættes op 5/4-25 fra kl. 16 – Lille ridehus lukkes i ca. 3 timer 
 

Bokse: 

• Ledige bokse: ingen tomme bokse – 1 opsigelse med udgang af april. 
 
Folde:  

• Der er behov for en aflastnings fold. Der er arbejdes på en løsning 
 
Arbejdsdage: 
Arbejdsweekend 26-27 april  

• Forslag til opgaver  
 

Kommende aktiviteter: 

• Opsætning af spejle i det lille ridehus (5/4-25 fra kl. 16) 

• Påskefrokost 13/4-25 kl. 13. (Sofie & Mette) 
 

• Arbejdsdag/weekend 26 + 27 april 

• Opsætning af nyt sekretariat 
 
EVT. 

• Påfyldning af træfleece på springbane – hurtigst muligt.  
 

 
Næste møde: 
23/4-2025 


